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استاندار آذربایجان شرقی:

مطالبه مردم از مدیران کارآمدی و گره گشایی است/ به دنبال وفاق و هم افزایی در استان
هستیم

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه مطالبه مردم استان از مدیران و مسوولان، کارآمدی و گره گشایی است، گفت: به

دنبال وفاق و هم افزایی در استان هستیم.

بهرام سرمست در جلسه مجمع بسیج آذربایجان شرقی، افزود: انسجام درونی و وفاق یک کلید واژه مهم برای گفتمان مشترک در جامعه و استان است.

استاندار آذربایجان شرقی گفت: نظام ما یک نظام مردم پایه است که بر اساس مشارکت و پشتیبانی مردم، سرمایه اجتماعی و هدایت رهبر انقلاب شکل گرفته است.

سرمست به شعار وفاق ملی اشاره کرد و افزود: اولین حلقه ارتباطی وفاق ملی رابطه بین دکتر پزشکیان و مقام معظم رهبری است.

وی گفت: فرمایش مقام معظم رهبری که موفقیت این دولت موفقیت همه است و همه مکلف به حمایت از دولت هستند، نیز در این راستاست.

استاندار آذربایجان شرقی افزود: تعامل بین سه قوه و وفاق بین جریان های سیاسی، اجتماعی و نهادهای مدنی از نمودهای دیگر وفاق ملی در کشور است.

سرمست تاکید کرد: اگر در جامعه شکاف نسلی بین نسل قدیم و جدید وجود داشته باشد و جامعه پذیری سیاسی و اجتماعی روی ندهد وفاق ملی در آن جامعه رخ نداده است.

وی ادامه داد: اگر بخواهیم وفاق ملی به صورت بنیادی و ریشه ای باشد، باید به سراغ نهادهای اجتماعی همچون خانواده، مسجد و مدرسه برویم.

استاندار آذربایجان شرقی بر لزوم تقویت ارتباط بین مردم و دولت تاکید کرد و گفت: برقراری ارتباط بین دولت و ملت ضروری است و نمود آن در انتخابات نشان داده می شود.

سرمست گفت: شعار راهبردی و کلیدی وفاق ملی در سطحی از حاکمیت رخ داده، اما در سطوح زیرین جامعه هنوز خود را نشان نداده است.

وی در ادامه بر ضرورت جلب رضایت مردم تاکید کرد و افزود: مدیران باید عاملی برای جذب اعتماد مردم باشند، چرا که در نظر مردم فاصله ای بین حاکمیت، حکومت و دولت

وجود ندارد و خواسته آنها کارآمدی، گره گشایی و حل دغدغه های اجتماعی و معیشتی است.

استاندار آذربایجان شرقی ادامه داد: برای نهادینه کردن این شعار به تمام اصناف، اقشار و گروه های سیاسی نیازمندیم و از مشورت و ایده گروه های اندیشه ورز استقبال می کنیم.

سرمست گفت: برخی موضوعات که می توانند به عنوان تهدید و چالش باشند، باید در حول آنها به یک نقطه اشتراک برسیم.

- احیای ستاد احیای دریاچه ارومیه از اولویت هاست/ طرح انتقال آب ارس به تبریز از محل بدهی ۲۲۰ میلیون دلاری جمهوری آذربایجان تکمیل می شود

وی به موضوع دریاچه ارومیه اشاره کرد و گفت: دریاچه ارومیه هیچ ربطی به جناح، گروه و جریان سیاسی خاص نداشته و یک ابربحران و چالش است که تمام جامعه را تهدید

می کند.

سرمست ادامه داد: به همین خاطر از اولین روزهای مسولیتم این موضوع را پیگیری کرده و اولین قدم و خواسته ام این بود که خود ستاد احیای دریاچه ارومیه در سطح ملی

دوباره احیا شود.

استاندار آذربایجان شرقی تاکید کرد: دریاچه ارومیه از اولین اولویت های کاری من است که امروز در سطح دولت پیگیری می شود.

وی با اشاره به اینکه شهروندان تبریزی پارسال و سال های قبل از آن با مشکل تنش آبی و کمبود آب شرب دست به گریبان بودند، ادامه داد: خوشبختانه درخواست ما برای

اختصاص بدهی ۲۲۰ میلیون دلاری جمهوری آذربایجان به کشورمان برای تسریع در تکمیل طرح انتقال آب ارس، ابتدا در کمیسیون اقتصادی دولت و یکشنبه این هفته در جلسه

هیئت وزیران تصویب شد.

استاندار آذربایجان شرقی تاکید کرد: هر کسی برای توسعه، آبادانی و پیشرفت استان و همچنین امور عام المنفعه قدمی بردارد، از او استقبال می کنیم.

سرمست در پایان گفت: اهل دعوا و اختلاف نیستیم و به دنبال وفاق، همدلی و هم افزایی بوده و پاسخگوی مسولیتی که بر عهده داریم، هستیم.
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